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Terugkoppeling van de vergadering van de Auditcommissie op 17 januari 2019 

 

Voorzitter    : Mart Brouwer de Koning  

Commissiegriffier   : Dimph van der Schuur  

 

Aanwezige commissieleden :  Corrie Konijn (Heiloo-2000), René van Splunteren  

            (VVD), Ko Hemminga (PvdA), Edith de Jong            

            (Gemeentebelangen Heiloo) 

 

Gasten    :  ph Dellemijn, dhr. W.S. Zorg  

Afwezig :   -- 

  

 

01. Agendavaststelling 

Conform. 

 

02. Inspreekrecht 

Geen aanmeldingen. 

  

03a. Mededelingen door voorzitter/griffier 

03b. Mededelingen door commissieleden 

03c. Toezeggingenlijst 

Toezegging 32 is afgehandeld. Toezegging 30 komt bij de jaarstukken aan de orde. 

  

TER BESPREKING 

 

04 Kennismaken met de heer mr. W.S. Zorg van de Rekenkamercommissie (RKC) BUCH  

De commissieleden en de heer Zorg stellen zich aan elkaar voor. De heer Zorg heeft vanuit RKC 

BUCH de gemeente Heiloo onder zijn hoede. Hij vertelt dat de RKC BUCH breed bepaalde zaken 

gaat aanpakken maar ook per gemeente. De heer Zorg vraagt of de Auditcommissie nog 

onderwerpen heeft. De heer Hemminga antwoordt dat de RKC nodig is als helicopterview en om 

gevraagd en ongevraagd advies te geven. Vindt de risico’s een zorgpunt, vraagt zich af of de 

risico’s zowel bij projecten als bijv bij aanbestedingen wel adequaat in beeld gebracht worden. 

Vindt het belangrijk om vanuit de RKC geholpen te worden om daar op te letten. 

Mevrouw De Jong vindt een check op de interne organisatie, externe inhuur, aanbestedingen etc 

belangrijk. Doet de organisatie het wel goed? Er gaat een heel groot bedrag naar de BUCH 

werkorganisatie maar wordt dit wel efficiënt besteed en werken de projectorganisaties wel efficiënt.  

De heer Hemminga vult hierbij aan dat er bij ICT ook steeds geld bij moest, wat gebeurt daar nou? 

De heer Van Splunteren noemt dat we de RKC nodig hebben als bondgenoot. Er is een tijdlang 

niets gebeurd. Denkt dat het echte werk nu pas gaat beginnen, dat er onderzoeken komen die er 

echt toe doen. Er zijn miljoenen naar de BUCH werkorganisatie gegaan, maar hoe zit het met de 

controle daarop. Er zijn in 2015 heel veel beloftes gedaan maar in hoeverre zijn ze waargemaakt.  

Mevrouw Konijn is het met de heer Hemminga eens. Ziet steeds meer inhuur. Merkt dat de 

efficiencyslag steeds meer opschuift, vraagt zich af wanneer deze efficiencyslag nu echt komt. 

Voor de projectorganisatie van de omgevingswet worden 12 mensen ingehuurd. Hebben we deze 

mensen niet in huis? 

De heer Van Splunteren geeft aan dat de goede mensen naar grotere gemeenten gaan om meer 

te verdienen.  
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De heer Zorg wil graag een rondje langs de fracties maken om kennis te maken. Vraagt of hier 

bezwaren tegen zijn. De Auditcommissie heeft geen bezwaar. De heer Zorg zal van tevoren 

melden wanneer hij van plan is om langs te komen.  

 

De voorzitter dankt de heer Zorg voor zijn aanwezigheid en zijn inbreng. 

 

05 Onderzoeksjaarplan 2019 artikel 213a 

Portefeuillehouder A.N. Dellemijn is bij dit punt uitgenodigd 

 

Bespreking commissie 

Mevrouw Konijn is akkoord. 

De heer Van Splunteren is akkoord.  

Mevrouw De Jong vindt de onderzoeken meer een klanttevredenheidsonderzoek/marktonderzoek 

en geen doelmatigheids- en doeltreffendheidsonderzoek. Het onderzoeksplan is te mager, kan hier 

niet mee akkoord gaan. Wil van het college van tevoren een onderbouwing over wat dit onderzoek 

te maken heeft met doelmatigheid/doeltreffendheid.  

De heer Hemminga had gehoopt op iets meer ambitie vanuit het college.  

De voorzitter geeft aan dat hij over 3 tot 4 maanden wel een nieuw onderzoek verwacht. Vindt dat 

er vanuit het college een nieuw voorstel moet komen vanaf 1 mei tot het eind van het jaar.  

De heer Van Splunteren wil ook het liefst meer dan 1 onderzoek dit jaar want dit onderzoek is na 

16 weken afgerond.  

 

Ph Dellemijn neemt nota van de opmerkingen. Hij is terughoudend over een tweede onderzoek dit 

jaar, zal dit met zijn BUCH collega’s moeten bespreken. Voorliggend onderzoek wordt uitgevoerd 

door BUCH medewerkers, dit plan wordt/is ook binnen de andere BUCH gemeenten voorgelegd. 

De kosten voor Heiloo zijn € 18375.  

 

Standpunt commissie 

Allen zijn akkoord met uitzondering van mevrouw De Jong en zien het onderzoek met vertrouwen 

tegemoet.  

 
06 Informatie-uitwisseling commissieleden 

Geen.  

 

 

 


